



شركة جلو بتيل المحدودة GLOW BATEL LIMITED COMPANY

القوى العاملة - تأجير المعدات - تقديم الطعام - Manpower - Equipment Rental - Catering

س.ت: ٤٧٠٠١٢١٣١٩ / الرقم الضريبي: ٣٠٣٨٥٩٧٤٧٠٠٠٣ | VAT No.: 310385974700003 | C.R. 4700121319

SERVICE AGREEMENT (اتفاقية الخدمة)

FIRST PARTY

GLOW BATEL LIMITED COMPANY
Commercial Registration: 4700121319

SECOND PARY,

Abdul Mohsen Fahad Abdallah Al-Saydalani
Contracting Establishment.
Commercial Registration: 4700125086

Whereas the First Party has various contracts with client within the Kingdom of Saudi Arabia and the Second Party after discussions, has agreed to provide manpower supply services to the First Party on the following terms and conditions:

1. Second Party will provide all necessary needs to complete the jobs.
2. First Party will be responsible for I.D. Cards, Vehicle Stickers and Gate Passes for Second Party. Second Party will provide all the required documents for this purpose to the First Party. Second Party is responsible for wages and insurance coverage for their manpower (including third party liability insurance, Gosi, accident coverage etc.)
3. First Party will pay to the Second Party for services at the rate as agreed.
4. Payment will be made within 30-45 days after receipt of monthly invoice supported with timesheets signed by the First Party representative.
5. Second party is responsible for wages and insurance coverage for their equipment and technician/Manpower (including third party liability insurance, GOSI, accident coverage etc.)

Starting From: 25-09-2025 to 24-09-2026

FIRST PARTY:

Glow Batel Limited Company

Signature:

Stamp:

SECOND PARTY:

Abdul Mohsen Fahad Abdallah Al-Saydalani
Contracting Establishment.

Signature:

Stamp:

الطرف الأول

شركة جلو بتيل المحدودة
سجل تجاري : ٤٧٠٠١٢١٣١٩

الطرف الثاني

مؤسسة عبدالمحسن فهد عبدالله الصيدلاني للمقاولات
سجل تجاري : ٤٧٠٠١٢٥٠٨٦

حيث أن الطرف الأول لديه عقود مختلفة مع العميل داخل المملكة العربية السعودية ، وقد وافق الطرف الثاني بعد المناقشات على تقديم خدمات توريد القوى العاملة إلى الطرف الأول بالشروط والأحكام التالية:

- ١- سيقوم الطرف الثاني بتوفير كافة الاحتياجات اللازمة لإكمال المهام.
- ٢- سيكون الطرف الأول مسؤولاً عن الهوية. البطاقات و ملصقات المركبات و تصاريح الدخول للطرف الثاني. سيقوم الطرف الثاني بتقديم جميع المستندات المطلوبة لهذا الغرض إلى الطرف الأول. الطرف الثاني مسؤول عن الأجور و التغطية التأمينية لمعداته (بما في ذلك تأمين مسؤولية الطرف الثالث ، التأمينات الاجتماعية ، تغطية الحوادث وما إلى ذلك).
- ٣- سيدفع الطرف الأول للطرف الثاني مقابل الخدمات بأسعر المتفق عليه.
- ٤- سيتم الدفع خلال ٣٠-٤٥ يوماً بعد استلام الفاتورة الشهرية المدعمة بالجدول الزمنية الموقعة من ممثل الطرف الأول.
- ٥- الثاني مسؤول عن التأمين وتغطية التأمين ومواده وقواه العاملة / الفنية (بما في ذلك تأمين مسؤولية التأمين على التأمين الثالث، وتأمين التأمين الاجتماعي، وتغطية وما إلى ذلك).

ابتداء من : ٢٥-٠٩-٢٠٢٥ إلى ٢٤-٠٩-٢٠٢٦

الطرف الأول:

شركة جلو بتيل المحدودة

التوقيع :



لمقاولات

رقم الإشتراك	رقم السجل	الرقم الموحد
375964	4700125086	7048769611

مؤسسة عبدالمحسن فهد عبدالله الصيدلاني للمقاولات

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوظيفي
89451672	26/10/2025	675492

عبدالمحسن فهد عبدالله الصيدلاني

صدر بناءً على طلب المشتركات دون ادنى مسئولية على غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR أو من www.saudichambers.sa

خت
الط
مؤ
التو
خت